
 

Skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Skolens personalerum 

 

Fremmødte: Charlotte, Clara, Alberte, Anette, Vibeke, 

Marcus, May-Brit, Nicklas, Tina, Rakel, Michael 

 

Afbud:  

 

Kim 

Julie 

Tina 

Allan 

 

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-20.00 

 

2908 

 

0410 

 

2911 ændret til 1912 kl. 

16-19 

 

1901 

 

2703 

 

1005 

 

1506 

 

 

 

        

Pkt. Dagsorden. Indhold Referat 

0. Besøg af lærer, Marcus Marcus er elevrådskontaktlærer i udskolingen. 

Han har været på Færøerne sammen med tre andre 

skoler. 

 

Vi ”pusler” med tanken om at sende elevrådet og 

Marcus afsted til Færøerne i foråret/efteråret og 

modsat modtage elever fra Færøerne. 

 

Marcus kommer på besøg og fortæller om 

projektet.  

International dimension ved 

skolearbejde for elevråd og 

udskoling. 

 

1. 

 

 

60 

min 

Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesformand 

C) Ledelse 

D) SFO 

E) Skole 

 

 

 

 

Orientering og informationsudveksling. 

 

 

 

 

 

A) 

Lille elevråd er etableret.  

De er meget optaget af “at 

alle skal have en ven”.  

 

Begge elevråd får overskud 

fra Julemarked, som må 

bruges på aktiviteter eller 

ting, som skaber 

fællesskaber. 

 

Tilbagemeldinger fra Store 

Elevråd (om ønsker) tages 

sammen med skoleledelsen. 

 

Det store elevråd har drøftet 

dele af skolevision: 

Klassemøder: 

Det opleves som et trygt 

fællesskab. 

Man ønsker mere elevbårede 

punkter. 

 

”Alle skal have en ven”: 

Elevrådet oplever, at der er 

fokus på det og at flere har 

venner. 

 

 

 

 



B) 

Tilbagemelding om 

skolebestyrelseskursus for 

nye medlemmer. 

 

Møde i Hvalsø med udvalget 

for børn og unge. 

Evaluering. 

 

Tina informerer om 

tværgående 

forældrebestyrelses-

samarbejde.  

 

Skole&Forældre – 

”Håndbog for 

skoleforældre” til nye 

forælde? 

 

C, D.E) 

APV gennemført på skole 

og sfo. 

Generel stor tilfredshed og 

stolthed over at arbejde på 

skole/SFO. 

Dog opmærksomhed på at 

der opleves mange opgaver, 

som kræver meget af 

medarbejderne. 

Nu proces med 

tilbagemelding til alle 

medarbejdere og dermed 

skal handleplan laves med 

LU. 

 

Styrkede fællesskaber – 

også mellem forældre. 

Skolebestyrelsens interesse 

og rolle i det? Tages i pkt. 2. 

 

Orientering om ansættelse af 

barselsvikar: Karina 

 

Orientering om ansættelse af 

lærer: Malene 

 

Orientering om: Regnskab 

2022: Merforbrug på 2.-

300.000 kr. Særligt på 

materialeområdet på skolen 

(legeplads) og vikarforbrug 

på skolen. 

 

Kommende SFO-lederprofil 

præsenteres. 

Ideer til indhold har været i 

medarbejdergruppen og skal 

endelig besluttes i ledelsen. 

 

Hvem vil være i 

ansættelsesudvalg? 

Nicklas, Annette, Rakul. 

 

Datoer:  

2401 kl. 15.30-16.00 

0102 kl. 14-18 

0902 kl. 14-17 

 



 

Udskolingen har været ramt 

af flere 

langtidssygemeldinger. 

Det har lagt et pres på de 

tilbageværende. 

Flere syge medarbejdere er 

tilbage eller på vej tilbage. 

Michael og Vibeke har haft 

interviews med alle 

medarbejdere i udskolingen. 

Udtræk: De flestes trivsel er 

god og de fleste oplever, at 

der arbejdes godt sammen.  

 

 

2. 

 

45 

min 

Forberede møde med 

personale 

 

Forberede møde med 

forældreråd 

 

Udsat fra 2908 

Forslag til Rikke Yde. 

Forslag til dato. 

Hvad skal det før-liggende og det efterfølgende 

fokus i skolebestyrelsen, medarbejdergruppen og 

hos forældrene være? 

 

Hvem skal med? Kun 

forældre? Også 

børnehusforældre? En 

langsigtet indsats. Dette er et 

led i en større indsats for 

skole/hjem samarbejde. 

Hvad med en mulighed for 

et forberedelses-førmøde for 

lærere+pæd? 

 

Der er opbakning til oplæg 

med Rikke Yde. 

Forældrebestyrelsen vil 

holde et før møde med 

personale om godt 

skole/hjem samarbejde. 

 

Dialogmøde medarbejdere: 

1804 2023 

 

Finansiering: Hvad med 

madsalg på dagen? En 

helhedsoplevelse. Sælge 

elevernes skolebagte kager? 

 

3. 

 

15 

min 

Skolevisionen 

 

 

Fast punkt.  

Ledelsen orienterer om skoleårets indsatsområder 

og skolebestyrelsen drøfter bestyrelsens arbejde 

og engagement i skolevisionen på 

Bramsnæsvigskolen.  

 

Klassemøder og elevsamtaler 

Fællessamlinger 

Overnatninger 

Præsentation 

Alle skal have en ven! 

 

Skolebestyrelsen bakker op 

om at fjernundervisning 

afprøves, når didaktikken og 

indholdet passer til det. 

Der skal fortsat være fokus 

på de elever, som har brug 

for at møde ind. 

 

 

Skb vil drøfte muligheden 

for senere mødetider for 

udskolingen. 

 

Skb er positive overfor en 

afprøvning af senere 

mødetider for udskolingen, 

men skal undersøges 

grundigt. Elevrådet vil 

bringe idéen frem for rådet. 

Og emnet på klassemøder? 

Skb får tilbagemelding fra 

Elevrådet på næste møde.  

 

Skoleledelsen undersøger 

bustider. 

 



4. 

 

30 

min.  

 

Regler for pauserne for 

eleverne. 

Ønske om drøftelse af udskolingens adgang til at 

forlade skolen i pauserne 

 

Skb er positive over at 

niende klasse kan få lov og 

anbefaler at vi arbejder 

videre med det. Tydelige 

krav, rammer og så for når 

privilegiet bliver inddraget i 

en periode.  

 

5.  

 

20 

min 

Kommunikation af 

skolebestyrelsens arbejde 

 

Hvordan sikrer vi, at vores møders indhold og 

arbejde kommer bredest muligt ud? 

 

Hvad skal kommunikeres i ”pixi-format”/ hvad 

har været vigtigst i dag? 

 

 

Facebook? 

Vi afprøver at filme og 

aftaler hver gang hvem der 

næste gang skal filmes. 

Filmen skal være kort og 

spændende.  

 

Næste møde: Nicklas. 

 

6. 

 

 

10 

min 

 

Evt  Placering af madvogn. VL 

og MiB undersøger 

 

 

Vejen ned til Hallen er for 

smal og mørk. Der er ikke 

fortov og cykelsti. Med på et 

skb møde i fremtiden. 

 

 

 


